
 

 
 
  
 
 
 

Dagsorden 
 

Bestyrelsesmøde d. 5.1.22 
Deltagere Esther, Katrine, Heidi, Hanne, Tina, Astrid, Nicoline 

Referent Michala 

Fraværende  

 

 
 

Punkt Dagsorden og referat 
1 • Økonomi 

• Personaleoverblik 

• Siden sidst 

Ref 2021 bliver først opgjort i midt januar. Vi kommer ud med et minus på 250.000 – 
300.000, men startede med et minus på 600.000, så det er positivt. 
 
Personaleoverblik: Vi mangler hænder. Vi har nogle ansøgere som skal til samtale 
i næste uge. 

 
Der er mange børn på venteliste i øjeblikket. 
 

Aktivitetsårshjul afventer en mere normal coronaperiode. 
 
Virkelig godt luciaoptog udenfor i Esbønderup  
 

2 Hvor er vi i processen omkring sammenlægning af Skovkanten 
- Er det stadig aktuelt 

 

Ref Bestyrelsen mener at det stadig er aktuelt, da det fortsat vil spøge hver gang der 

er ”dårlige tider”. Kommunikation med børneudvalget skal igangsættes. 
Personalemæssigt synes det stadig at give mening, således at pengene kan 
bruges smartere.  
En ansat fra kommunen har regnet ift. kvadratmeter, og med den nuværende 
normering, er der ikke kvadratmeter nok. Tegners museums kvadratmeter er ikke 
beregnet med.  
 

3 Logo til skilte af Tingbakkens børnehus 
- Børnene har lavet tegninger 

Ref Esther vil gerne undersøge skiltemager / Medieskolen 

4 Hjemmesiden 
- Vi skal finde ud af, hvad vores hjemmeside skal indholde. 

Ref Alex fra kommunen er booket til at lægge ting ind på hjemmesiden i foråret. 
Katrine laver en mappe til de input. 
Den samlede pædagogiske læreplan er lavet færdigt 
 

- Personale (Katrine) 
- Bestyrelse - + beskrivelse af hvad vi laver, hvad der er vigtigt mv.(Tina) 
- Værdigrundlag (Katrine) 
- Projekter – Bogkanon, Maryfonden (Heidi) 
- Det pædagogiske årshjul (Katrine) 

- Den pædagogiske læreplan (Katrine) 

- Hvem er vi og hvor ligger vi? (Michala) 
o Busplan 
o Områderne – gadekæret, møllegården, blå port 
o Eks. Kort 

- Årshjul (Michala) 
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- Forældremøder (Michala) 

- Udtalelser fra forældre 
 
Der skal også findes en ansvarlig for opdateret indhold omkring bestyrelsens 
indhold på hjemmesiden. Tina er ansvarlig.  

Per og Heidi er IT-ansvarlige og står for at lægge indhold op. 
 

5 Hvornår skal der holdes forældremøde? 
- Skal der noget specielt på? 

Ref Forældremøde skal holdes i det sene forår. 

Hvordan sælger vi vores forældremøder?  
Forældremøder er ikke højst på agendaen hos forældrene. Hvordan gøres det 
mere spiseligt? 

- Generalforsamling skal afholdes én gang om året. Af taktiske årsager kan 
man holde stuemøder lige efter så det bliver mere nærværende for 
forældre. 

- 2 stuemøder om året er passende, hvoraf ét af dem er til 

generalforsamlingen.  
- Relevant oplæg kan også trække. 

 

6 Hvor langt er vi med vores egen forældreundersøgelse? 
- Skal det kun være til forældre der melder deres barn ud? 

- Kommunen kan ikke hjælpe med it-redskab, så vi skal selv ud og betale. 

Ref Krav fra kommunen: 
- Skal kunne sendes via e-boks 
- Skal være anonymt 

Den kommunale ansatte som lavede trafiksikkerhedsundersøgelsen købte det 
også ude i byen, da kommunen ikke havde noget redskab til det. 

Det er blevet undersøgt at det værktøj de fleste kommuner benytter(80 ud af 98), 
ikke bliver benyttet i Gribskov. 

Michala undersøger priserne for et undersøgelsesværktøj. 
 

7 Evt. 

Ref Aflevering af børn ude – Fungerer rigtig godt for forældrene, men tidskrævende 
for personalet. Der er meget forskellige behov for alle forældre, og der er også 
retningslinjer som skal overholdes oppefra, så institutionerne kan ikke nægte 
forældre adgang, men man kan opfordre forældrene til ikke at gå ind på stuerne 
hvis ikke der er behov, samt hjælp til selvhjælp ift. madpakker mm. 
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